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Priloga –  k TOČKI 8.     
Datum: 30.03.2015 

 

 

OBČINA BRASLOVČE 
OBČINSKI SVET 
 

 
POBUDE IN VPRAŠANJA SVETNIKOV podana na 4. seji OS 

 
 
 
Vprašanja občinskih svetnikov podanih na 4. seji OS, 28.01.2015 

 
Posredovana vprašanja in pobude svetnikov in svetnic so povzete iz zapisnika 4. seje OS. 
 
 

Jure VASLE - NSi :  

Vprašanje 1. : Prošnja, da se pri sečnji dreves odstranijo tudi štori 
 

Odgovor 1. : 
Čiščenje brežin – posek dreves nadzoruje skrbnik potokov in rek ARSO, ki zagovarja stališče da štori, ki 
ostanejo po sečnji oz. čiščenju brežin dodatno zaščitijo brežino pred zajedami.  
 
Pripravil pod 1: 
Milan Šoštarič 
 
 
Bogdan TROP – SMC :  

Vprašanje 1. : Pregledati režim električne javne razsvetljave v Letušu 
Vprašanje 2. : Komisija za normativne akte naj pregleda in novelira poslovnik OS. 
Vprašanje 3. : Predlaga, da naj občina aktivno pristopi k reševanju prometne varnosti na mostu v 
Letušu. 
 
Odgovor 1: 
Na območju občine gradimo javno razsvetljavo skladno z zakonodajo. Vse nove JR so zgrajene z varčnimi 
žarnicami (v luči so montirane 2x 16W ali 32 W varčne žarnice). JR ob državnih cestah v naseljih predpiše 
upravljalec – DRSI, ki pa ima bistveno višje zahteve po svetilnosti, zato so tam vgrajene 400 W žarnice, ki jih 
postopoma menjavamo z 250W žarnicami. Za vso razsvetljavo (občinsko) bomo z vzdrževalcem opravili ogled 
in po potrebi popravili režim prižiganja in ugašanja luči – rok 14 dni. 
 
Odgovor 2: 
Poslovnik Občinskega sveta občine Braslovče je bil noveliran z Zakonom o lokalni samoupravi in objavljen v 
Ur. listu RS št. 105/2012. Cilj Poslovnika je celovita, z zakonodajo usklajena ureditev organizacije in delovanja 
občine. Predlagano novo besedilo členov poslovnika je bilo pripravljeno v skladu z obstoječo organizacijo 
občine. Določbe, ki urejajo javnost dela občinskih organov so usklajene z Zakonom o dostopu do informacij 
javnega značaja. Menimo, da ni potrebe po novelaciji poslovnika, saj je usklajen z zakonom o lokalni 
samoupravi. 
 
Odgovor 3: 
Cesta skozi naselje Letuš je v upravljanju DRSI. Pogodbeni vzdrževalec je VOC Celje, kateremu smo že 
večkrat podali pobudo po ureditvi ceste in pločnika na mostu. Prav tako je bil tudi že opravljen ogled s strani 
stroke (VOC, DRSI, občina) glede možnosti širitve cestišča in gradnje pločnika obešenega na most. Občina 
Braslovče je januarja 2013 že podala soglasje k projektu IDZ št. 207/12 z datumom december 2012 za 
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»Rehabilitacija mostu čez Savinjo v Letušu, rekonstrukcija dveh križišč in ceste v območju navezave na R1-
225/1246 Soteska – Letuš – Parižlje – Šentrupert v km 3+335«, ki ga je izdelal projektant Cestni inženiring 
d.o.o., Mladinska ul. 54, 2000 Maribor po naročilu investitorja Ministrstva za infrastrukturo, DRSI. Vse 
aktivnosti so v pristojnosti države. 
 
Pripravil pod 1 in 3: 
Milan Šoštarič in Simona Klokočovnik 
 
Pripravila pod 2: 
Verica Kamin 
 
 
Iztok DERČA – SMC : posredovano po e-pošti in pošti  

Vprašanje 1. : Občina naj preveri vsako parcelo posebej pred prodajo 
Vprašanje 2. : Pozvati izvajalca del NIVO d.d. da odstrani viške vej na reki Reka 
Vprašanje 3. : Pomoč pri obnovi vaškega mlina (Laznikov mlin) 
Vprašanje 4. : Spomladansko čiščenje in pometanje cest 
Vprašanje 5. : Čiščenje okolice cerkve in spomenika 
Vprašanje 6. : Odstranitev vej po čiščenju ob reki Reka 
Vprašanje 6. : Prireditve ob 1. maju 
 
Odgovor 1: 
Pred prodajo vsake parcele pobudo o prodaji obravnava Odbor za okolje in prostor ali Odbor za gospodarske 
dejavnosti. Vsekakor je predlog na mestu in se bo pred prodajo dodatno preverila morebitna uporabnost 
parcele za gradnjo občinske infrastrukture. 
  
Odgovor 2: 
Vprašanje smo posredovali na ARSO (ga. Alenka Zupančič) do danes še nismo prejeli odgovora. Prav tako 
smo ponovno pozvali upravljalca NIVO d.d., da odstrani viške vej pri čiščenju brežine. Le-ti so odgovorili da je 
dela opravljal podizvajalec, s katerim niso bili zadovoljni, bil pa je nominiran oz. predlagan s strani KO 
Gomilsko (v prejšnjem sestavu). 
 
Odgovor 3 : 
Z obnovo naravne dediščine se strinjamo in jo v celoti podpiramo. Za obnovo mlinskega kolesa bomo 
zagotovili potreben les. 
  
Odgovor 4 : 
Izvedeno je bilo redno letno strojno pometanje cest. Z delavci RO-ja tudi redno čistimo jaške in mulde..  
 
Odgovor 5 : 
Vsako leto se pred košnjo uredijo tudi travne površine (zelenice) zaradi kasnejše lažje in bolj učinkovite 
košnje. To bomo izvedli tudi letos. 
 
Odgovor 6 : 
Odgovor že podan pri točki 2. 
 
Odgovor 7 : 
S prireditvijo praznovanja 1. maja na Šmiglovi zidanici se strinjamo in jo občina tudi podpira po svojih 
zmožnostih. Za izvedbo v občinski »režiji« v letošnjem proračunu ni predvidenih sredstev, v bodoče se bo 
preučila možnost izvedbe v sodelovanju z GD Grajska vas in KO Grajska vas.  
 
Pripravila pod 1 - 7: 
 
Župan Branimir Strojanšek in  
Milan Šoštarič 
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Franci SKOK – SDS :  

Vprašanje 1. : Občina naj izda manjkajoče odločbe za priključitev na kanalizacijo in naj se izvede 
prisilna priključitev občanov na kanalizacijo preko inšpekcijskih služb. 

 
Odgovor 1: 
Občina že pripravlja še manjkajoče odločbe za priključitev na kanalizacijo in jih pošilja zavezancem. Hkrati pa 
je tudi že poslala obvestila vsem zavezancem, kljub temu, da so bili že v lanskem letu v mesecu oktobru  
pozvani s strani JKP d.o.o. Žalec o obvezni priključitvi. Prejeli so že odločbe o odmeri komunalnega prispevka 
in se imajo možnost priključiti na javno kanalizacijo. Obveščeni so bili, da se morajo v roku 30 dni priključiti, v 
nasprotnem primeru bo zoper njih sprožen inšpekcijski postopek.  
 
Pripravil-a pod 3: 
Simona Klokočovnik 
 
 

Jasmina ROTER- JAGER  – SD :  

Vprašanje 1.: Naj se čim prej ustanovi projekta skupina za črpanje EU sredstev  
Vprašanje 2.: Potrebno je sprejeti strategijo turizma v občini  
Vprašanje 3.: Predlaga sprejem pravilnika za določanje prioritet in terminski načrt sanacije 
infrastrukture  

 
Odgovor 1: 
Sprejet je Regionalni razvojni program Savinjske regije (RRP SR), v katerem samostojno ali v partnerstvu 
nastopa občina Braslovče. Priprava na izvajanje RRP SR in posredovanje povratnih informacij se izvaja preko 
Razvojne agencije Savinja (RAS), ki bo tudi aktivno sodelovala pri pripravi evidentiranih projektov za črpanje 
sredstev Evropskega sklada za regionalni razvoj, Evropskega socialnega sklada ter Kohezijskega sklada. Na 
prihodnjih sejah občinskega sveta bodo podane s strani RAS ažurne informacije. 
Na zadnjem sestanku županov Spodnje Savinjske doline dne 26.03.2015 je bila imenovana tudi ožja 
strokovna komisija za izdelavo Lokalne razvojne strategije (LRS), ki bo podlaga za črpanje sredstev ukrepa 
»podpora za lokalni razvoj v okviru pobude LEADER, kot enega izmed ukrepov sprejetega programa razvoja 
podeželja 2014-2020. S strani občine Braslovče je član g. Boštjan Kragl. Ocenjujemo, da je zadovoljiva 
trenutna kadrovska in strokovna zastopanost v RAS in komisiji za izdelavo LRS  s strani občine Braslovče.   

 
Odgovor 2 :  
Območje občine Braslovče razpolaga z bogato naravno in kulturno dediščino, ki pa ta trenutek žal ni dovolj 
izkoriščena. Raba dediščine za razvoj turizma je bila že pred leti v okviru Dolgoročnega razvojnega programa 
Občine Braslovče opredeljena, kot ena izmed treh ključnih dolgoročnih razvojnih usmeritev občine. Ta 
trenutek posebnih sredstev za pripravo strategije razvoja turizma v Občini Braslovče ni namenjenih. Osnovne 
usmeritve na področju turizma so bile tudi za našo občino opredeljene v lokalni razvojni strategiji Spodnje 
Savinjske doline (LRS SSD) v preteklem programskem obdobju v okviru razvojne prioritete 2 »Savinjska 
dolina, dolina podjetniških priložnosti in turizma«. Cilj razvojne prioritete je bil razvoj konkurenčnih 
gospodarskih dejavnosti in razvoj turizma na podeželju za prepoznavnost SSD kot turistične destinacije. 
Menimo, da bi bilo smiselno strategijo razvoja turizma pripraviti na nivoju celotne doline, oziroma razvoju 
turizma nameniti posebno pozornost pri pripravi LRS SSD za prihodnje programsko obdobje.  
 
Odgovor 3: 
Občina Braslovče že ima sprejet takšen plan, in sicer je Odbor za okolje in prostor ter gospodarsko 
infrastrukturo v prejšnjem mandatu, na svoji 6. redni seji, 5.12.2012, sprejel Dolgoročni plan razvoja in 
vzdrževanja občinskih cest Občine Braslovče. Ta plan obsega merila in kriterije prioritet za določanje časovne 
prioritete investicijskih del in investicij na občinskih cestah.  
 
Pripravil pod 1: 
Župan Branimir Strojanšek 
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Pripravil-a pod 2: 
Renata Marolt 
 
Pripravil-a pod 3: 
Simona Klokočovnik 
 
 

Vprašanja - pobude občinskega svetnika – Josip IVANOVIČ - SLS; podana pisno 28.01.2015 

 
Posredovano vprašanje in pobude svetnika z dne 28.01.2015 so v prilogi 
 
Vprašanje 1.: Pošiljanje vabil za redno sejo občinskega sveta 
Vprašanje 2.: Kodeks ravnanja izvoljenih predstavnikov na lokalnih ravni 
 
Odgovor 1. :  
Vabila in gradiva za seje Občinskega sveta se pošiljajo občinskim svetnikom, predsednici nadzornega odbora, 
predsednikom krajevnih odborov, vodjem političnih strank in list, zastopanih v OS ter predstavnikom medijev, 
najkasneje 7 dni pred dnevom, določenim za sejo. Vabilo za sejo OS se bo v bodoče objavilo tudi na spletni 
strani občine. Zapisniki sej se objavijo šele, ko so potrjeni.  
 
Odgovor 2. :  
Skupnost občin Slovenije je izdelala vzorec kodeksa ravnanja izvoljenih predstavnikov na lokalni ravni, s 
priporočilom, da kodeks obravnava in sprejme Občinski svet posamezne občine. Namen kodeksa je določiti 
standarde obnašanja, ki se pričakuje od izvoljenih predstavnikov pri opravljanju njihovih dolžnosti in seznaniti 
državljane s standardi obnašanja, ki jih imajo pravico pričakovati od svojih izvoljenih predstavnikov. 
Koliko občin se je odločilo za sprejem kodeksa, ni znano. Pobuda svetnika se bo upoštevala in bo predlog 
kodeksa posredovan komisiji za normativne akte na eno izmed njenih naslednjih sej. 
 
Pripravila pod 1 – 2 : 
Verica Kamin 
 
 
Vprašanja - pobude občinskega svetnice – Nika PUNČOH - SDS ; podana pisno 28.01.2015 

 
Posredovano vprašanje in pobude svetnika z dne 28.01.2015 so v prilogi 
 
Vprašanje 1.: Odstranitev hlodovine in kamenja na cesti Letuš - Dobrovlje 
Vprašanje 2. : Odvoz smeti 
 
Odgovor 1 :  
Po lanskoletnem žledolomu je občina naročila odstranitev štorov (panjev) iz brežin, ki so ogrožali varnost na 
cesti, prav tako se redno čisti in sproti odstranjuje kamenje, ki je na cesti ali ob cesti (delavci RO). Za 
hlodovino so odgovorni posamezniki - lastniki gozdov in se brez soglasja lastnikov ne sme odstranjevati. 
Popolna preprečitev možnosti padanja občasnih kamnov na cestišče na takšnem terenu ni možna. 
 
Odgovor 2 :  
Vključitev v redni odvoz odpadkov iz gospodinjstev je pogoj, da lahko brezplačno oddaš odpadke posameznih 
frakcij tudi v zbirnem centru za odpadke (Žovnek). Zato dejstvo, da odpadke oddajaš v zbirni center, ne da bi 
bil vključen v redni odvoz odpadkov, nikakor ne more biti razlog cenejše storitve odvoza.  
Cena storitve odvoza odpadkov iz gospodinjstva je odvisna od števila oseb, prijavljenih v gospodinjstvu, kot 
tudi od volumna zabojnikov. 
 
Pripravil odgovor 1- 2 : 
Branko Cimperman 
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Vprašanja in pobude občinskega svetnika – Slavko ŠKETA - SMC ; podana pisno 27.01.2015 

 
Posredovano vprašanje in pobude svetnika z dne 27.01.2015 so v prilogi 
 
Vprašanje 1 : Pregled fekalne kanalizacije 
Vprašanje 2 : Pregled meteorne kanalizacije 
Vprašanje 3 : Pregled projektne dokumentacije 
 
Odgovor 1:  
Pregled zgrajene fekalne kanalizacije je bil naveden v poročilu o realizaciji sklepov iz zadnje seje. Vsa 
kanalizacija, ki je dokončana in se gradi z gradbenimi dovoljenji ima opravljen tehnični pregled in pridobljeno 
uporabno dovoljenje. Tisti odseki (skupinski priključki), ki so grajeni brez gradbenega dovoljenja pa imajo 
opravljen kvalitetni pregled in so prav tako predani v upravljanje JKP Žalec. 
 
Odgovor 2:  
Meteorna kanlizacija je grajena na območjih, kjer ni možno ponikanje (napr. Braslovče Trg, Rakovlje Terase 
III., Šmatevž ZN… ). Meteorna kanalizacija se torej gradi skladno s sprejetimi OPPN-ji. Na območju OPPN-ja 
se obračuna v sklopu komunalnega prispevka. Upravljalec je občina. 
 
Odgovor 3 :  
Pregled projektne dokumentacije za kanlizacijo je bil že naveden v poročilu o realizaciji  sklepov iz zadnje 
seje. Za vso projektno dokumentacijo, s katero občina razpolaga  vodimo seznam, ki zajema projektno 
dokumentacijo za kanalizacijo, infrastukturo in javno razsvetljavo. Vsa projektna dokumentacija je tudi na voljo 
na vpogled v prostorih občine in arhivu. Vsem članom OS se bo posredoval celoten seznam dokumentacije v 
vednost po e-pošti.  
 
Pripravil pod 1 - 3 : 
Milan Šoštarič 

 
   Branimir Strojanšek 

  župan 
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